



## 美洲中國工程師學會大紐約區分會 2021 年高中生獎學金申請公告

美洲中國工程師學會大紐約區分會 2021 年高中生獎學金自即日起開始接受申請，截止日期為 11 月 8 日。歡迎大紐約地區華裔高中生申請這項為鼓勵華裔高中學生學習科學與工程相關領域而設立的獎學金。

### 獎勵辦法：

- 美洲中國工程師學會今年的高中生獎學金表揚典禮訂於 **11 月 20 日星期六下午兩點到三點在網路平台 (WebEx) 舉行**，典禮中頒發高中生獎學金
- 得獎學生必須親自出席網路平台上的頒獎典禮，實體獎狀與獎學金一百元會於典禮後發送，細節會另外通知得獎學生。
- 主辦單位將邀請得獎學生及其監護人出席在網路上的頒獎典禮，並邀請得獎學生在表揚典禮中作簡短的自我介紹，給與 3 分鐘的演講或呈現錄製的才藝表演影片。

### 申請辦法：

- 申請學生必須是 2021 年 9 月時就讀十一年級或十二年級的華裔高中生。
- 申請學生的家長或推薦人必須是美洲中國工程師學會(CIE)的會員。註：如果您還不是 CIE 的會員，在申請本獎學金前，請先電郵您的會員申請表( [http://www.cieusa-gnyc.org/membership\\_form.pdf](http://www.cieusa-gnyc.org/membership_form.pdf) )到 [membership@cieusa-gnyc.org](mailto:membership@cieusa-gnyc.org)，並繳納會員費到 CIE 的 PayPal 帳戶“[cie-paypal@cieusa-gnyc.org](mailto:cie-paypal@cieusa-gnyc.org)”。
- 請至美洲中國工程師學會網站( <http://www.cieusa-gnyc.org> ) 下載申請表格，並直接以 Microsoft Word (.docx) 填寫各欄資料，和一篇以第三人稱敘述的簡短自傳。
- 申請學生必須以電郵附件方式繳交護照規格的數位照片，高中成績單，SAT 或 ACT 成績單，AP 成績單。
- 申請學生如有曾經獲得的各種榮譽和個人成就證書，亦可提供給獎學金委員會審核。

請有意申請獎學金的學生將申請表，數位照片，成績單和其它相關文件的電子副本，于 11 月 8 日前以電郵附件寄至：[scholarship@cieusa-gnyc.org](mailto:scholarship@cieusa-gnyc.org)。

美洲中國工程師學會將以電子郵件告知獎學金申請結果。



## Chinese Institute of Engineers, Greater New York Chapter 2021 High School Scholarship Award Announcement

The Chinese Institute of Engineers (CIE), Greater New York Chapter, is now accepting application for its annual high school scholarship award. The scholarship was established by CIE to promote the study of science and engineering and provides high school students a unique opportunity to interact with Chinese scholars and engineers in the greater New York area. The application deadline is November 8, 2021.

### Award details:

- The CIE high school scholarship award will be presented in a **Virtual Scholarship Award Ceremony on WebEx from 2 to 3 PM EST on Saturday, November 20, 2021.**
- If selected, all scholarship recipients must attend the virtual award ceremony in person. We will distribute the physical award certificate and the \$100 scholarship after the virtual ceremony. Award recipients will know more details from us.
- The scholarship recipients need to give a short 3-minute presentation or show a 3-minute recorded performance (i.e., a pre-recorded video), including briefly introducing themselves, during the award ceremony. We welcome scholarship recipients and their guardians to attend this online recognition event.

### Eligibility and required documents:

- The applicant must be a current high school junior or senior in September 2021, of Chinese descent, and living in the greater New York area.
- The applicant's parent or sponsor must be a CIE member. P.S. If you are not yet a CIE member, please email your membership application from ( [http://www.cieusa-gnyc.org/membership\\_form.pdf](http://www.cieusa-gnyc.org/membership_form.pdf) ) to [membership@cieusa-gnyc.org](mailto:membership@cieusa-gnyc.org) and pay membership fee to the PayPal account “ [cie-paypal@cieusa-gnyc.org](mailto:cie-paypal@cieusa-gnyc.org) ” before submitting the scholarship application.
- The CIE scholarship application form, which is a fillable Microsoft Word (.docx) file, can be downloaded from the CIE website ( <http://www.cieusa-gnyc.org> ). In addition to the basic information about academic and extracurricular activities, a one-paragraph biography should be written in a third-person narrative to describe each applicant's unique character and outstanding achievements.
- Submission of passport-style digital photo, high school transcript, SAT, or ACT scores, and AP scores is required.
- Submission of other award certificates is optional.

All applicants should submit the application form, digital photo, and the electronic copies of other supporting documents (high school transcripts, SAT/AP scores, award certificates, etc.) as email attachments to [scholarship@cieusa-gnyc.org](mailto:scholarship@cieusa-gnyc.org) by November 8, 2021.

The CIE Scholarship Committee will notify each applicant of the final result by email.